
Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva městské části Opava-Komárov, 

konaného dne 15. května 2023 od 18.15 hod. v zasedacím sále  

ÚMČ Komárov 
 

Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Michal Kubesa, Bc. Eva Murová, Ludmila Říčná,  

Bc. Jiří Kubesa, Vladimír Vicherek, Ing. Jiří Bittner, Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA,  

Zuzana Smolková 
 

7. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch 
 

1. Určení ověřovatelů zápisu 

Zasedání bylo zahájeno určením ověřovatelů zápisu dle ust. § 95 odst. 1 zákona o obcích a 

určením zapisovatele. 
 

Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. Michal Kubesa a Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA, 

zapisovatelkou Zuzana Smolková. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

2. Schválení programu 

Poté starosta navrhl schválit navržený program zasedání následovně: 

- Kontrola usnesení 

- Finanční zpráva 

- Rozpočtové opatření 

- Česká pošta – zrušení pobočky v Komárově 

- Žádosti, stížnosti 

- Informace, připomínky, podněty 

- Závěr 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schválilo program jednání 6. zasedání ZMČ Opava-Komárov. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

3. Kontrola usnesení 

Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Zjištěno, že úkoly byly průběžně 

plněny. Byla uzavřena dohoda o provedení práce ohledně obecní kroniky a ve dnech 14. 4. - 

17. 4. 2023 proběhl jarní úklid, na nějž bylo přistaveno 7 kontejnerů na obvyklých místech. 

Stále probíhá příprava jmenovité akce „oprava chodníků ul. Podvihovská“. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí kontrolu usnesení minulého zastupitelstva. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

4. Finanční zpráva o hospodaření 

Zastupitelé byli starostou seznámeni s hospodařením a úhradou faktur za duben a květen 

tohoto roku. 
 

Zastupitelstvo schválilo finanční zprávu o hospodaření za duben a květen 2023 dle přílohy a 

zaplacené faktury. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 



5. Rozpočtové opatření  

Starosta sdělil, že na rezervní položce běžných výdajů zbylo po převodu prostředků na opravu 

chodníků 144 Kč. Je proto potřeba doplnit stav finančních prostředků v rezervě, a to 

převodem financí z investičních výdajů. Na této položce je 1.500.000,- Kč. Starosta navrhl 

převést částku 400.000,- Kč. Zbývající část pak bude ponechána na výstavu parkoviště Na 

Spojce. 
 

Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření, a to převod finančních prostředků ve výši 

400.000,- Kč z položky „Rezerva investičních výdajů“ na položku „Nespecifikované rezervy“ 

takto: 

Rezervy investičních výdajů  - 400.000,- Kč 

(6409, 6901) 

Nespecifikované rezervy  + 400.000,- Kč 

(6409, 5901) 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

6. Česká pošta – zrušení pobočky v Komárově 

Po proběhnutí informací v médiích o zrušení pobočky České pošty v Komárově (kdy v této 

chvíli stále neměl starosta v ruce žádný oficiální papír), proběhla schůzka se zástupci pošty 

Ing. Smyczkem a paní Hendrychovou, které se za úřad zúčastnili starosta Ing. Měch, 

zastupitelé Ing. Bittner a Mgr. Bc. Trulej. Zástupci pošty bylo sděleno, že uzavření pobočky 

pošty v Komárově je již definitivní, zašlou následně k tomuto písemná data. Zástupci obce 

navrhli alespoň přesunout některé se služeb pobočky do budovy DEPA na Podvihovské ulici. 

Dále byla probírána možnost zřízení pobočky Partner Plus atd. Na odpověď se čeká. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov bere na vědomí informace o zrušení pobočky České pošty 

v Komárově. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

7. Žádosti, stížnosti 

V uplynulém období nebyla podána žádná stížnost. Byly podány tyto žádosti:  
 

a) Žádost ZKO Kylešovice o finanční příspěvek 

Starosta přečetl žádost Kynologického klubu o úhradu nákladů spojených s pořádáním akcí 

v měsíci červnu 2023. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schvaluje žádost Kynologického klubu o úhradu nákladů 

spojených s pořádáním akcí v měsíci červnu 2023 ve výši 5 000 Kč. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

b) Žádost SK Komárov o poskytnutí neinvestiční účelové dotace  

Místostarosta Ing. Kubesa přednesl žádost Sportovního klubu Komárov o účelovou 

neinvestiční dotaci ve výši 300.000,- Kč, která bude použita především na opravu kanalizační 

přípojky v areálu sportovního klubu, na opravu komínu a krbové vložky, na poplatky  

s řízením u stavebního úřadu a náklady, spojenými s údržbou a provozem sportovišť. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schvaluje žádost Sportovního klubu Komárov o účelovou 

neinvestiční dotaci z rozpočtu MČ Komárov ve výši 300.000,- Kč. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

 



c) Žádost Orel jednoty Opava-Komárov o poskytnutí neinvestiční účelové dotace  

Starosta Orla Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA přednesl žádost Jednoty Orla v Komárově 

o účelovou neinvestiční dotaci ve výši 120.000,- Kč, která bude použita především na opravu 

kanalizace  v areálu Orlovny, příp. na dokončení obnovy fasády na budově Orlovny. 
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schvaluje žádost Jednoty Orla v Komárově o účelovou 

neinvestiční dotaci z rozpočtu MČ Komárov ve výši 120.000,- Kč. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

d) Žádost SK Komárov o finanční příspěvek na uspořádání akce „Komárovské sportovní 

posvícení“  

Místostarosta Ing. Kubesa a Ing. Bittner přednesli žádost Sportovního klubu Komárov  

o finanční příspěvek ve výši 55.000,- Kč, který bude použit na přípravu a realizaci akce 

„Komárovské sportovní posvícení“. Akce je jako každoročně naplánována na poslední 

červnový víkend, letos na  sobotu 24. 6. 2023.  
 

Zastupitelstvo MČ Komárov schvaluje žádost Sportovního klubu Komárov o úhradu nákladů 

spojených s uspořádáním akce „Komárovské sportovní posvícení“ ve výši 55.000,- Kč. 

PRO: 9             PROTI: 0    ZDRŽEL: 0                 NEHLASOVAL: 0 
 

8. Informace, připomínky a podněty 

Starosta podal informace o: 

- opravě chodníků Na Spojce 9 

- proběhlé kontrole výkonu samostatné působnosti v Městské části Komárov ze strany 

Statutárního města Opava (vše proběhlo v pořádku) 

- možné změně umístění stanoviště kontejnerů na tříděný odpad, které jsou v současné 

době umístěny před vstupem na fotbalové hřiště a nepůsobí dobrým dojmem (bylo 

odsouhlaseno jejich přemístění na jiné vhodné místo) 

- skládce větví u pumptrackové dráhy – dáno v úvahu, zda na místo zřídit závoru či 

jinak omezit provoz skládky, když v současné době je toto místo „zneužíváno“ 

k odkládání všelijakého zeleného odpadu, zřejmě i „neobčany“ Komárova 

- uzávěrce obecního zpravodaje Komárek (příspěvky ke zveřejnění je možno posílat 

nejpozději do 9. 6. 2023). 
 

Vladimír Vicherek žádá o řešení stále rostoucího problému s parkováním v obci, když jsou 

neoprávněně užívána parkovací místa u hasičárny, u obchodu, parkovací místa určené pro 

návštěvníky praktického lékaře a také při vjezdu do kotelny v ulici Na Spojce, kde má být 

volný výjezd pro hasičskou techniku. Dáno v úvahu, zda je možné použít parkovací hodiny, 

příp. povolenky k parkování, vytisknout cedule atd. 
 

9. Závěr 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 19. června 2023 od 18.15 hod. 

v zasedacím sále ÚMČ Komárov. 

 

Zapsala: Zuzana Smolková 

Opava-Komárov 15. května 2023 

 

Ověřili: 
 

Ing. Michal Kubesa 

Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA                          Ing. Lumír Měch - starosta 


